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„Biztosítja-e az Informatikai és Hírközlési Minisztérium az esélyegyenlőséget az információhoz való
hozzáférésben?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kovács Kálmán
miniszter úrhoz . A kérdésemre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Informatikai és Hírközlési Minisztérium (továbbiakban : HM) az Internet-elterjedtség növelése és
az esélyegyenlőség lehetőségének megteremtése érdekében kiemelten fontosnak tartja, hogy az ország
egész területén működjenek az állampolgárok számára könnyen elérhető, megfizethető árú, kiszámítható
minőségben szolgáltató közösségi Internet-hozzáférési pontok ."

Ezzel az ajánlóval indul az Ön minisztériuma által, IHM-ITP-15 kód alatt kiírt, e-Magyarország pontok
létesítésével, bővítésével kapcsolatos pályázat . A pályázati útmutató tanúsága szerint a pályázatok
beadása 2003 . november 11-tői folyamatos, azokat az IHM több fordulóban folyamatosan bírálja el .
Az „e-Magyarország Pontok I ." pályázaton nyertes önkormányzatok közé tartozik a Pápától nyugatra,
Sárvár irányába fekvő kisközség : Nyárári is . Pályázatuk regisztrációs száma : ITP-15/001303 .
A sikeres pályázatnak köszönhetően Nyárári Község Önkormányzata 2004 . április 20-án kapott 2 db
számítógépet, ám az Internet-hozzáférést - amit legkésőbb 2005 . június 30-ig ki kellett volna építeni -
Önök még mindig nem biztosították . Annak ellenére sem, hogy ennek hiányát többször jelezte már az
önkormányzat a minisztérium felé .
Nyárári lakossága kevesebb mint 1000 fő . Hasonlóan más településekhez, a falu komoly erőfeszítéseket
tesz azért, hogy általános iskoláját megtartsa, az elvándorlás mértékét csökkentse . Ennek egyik módja
lehet a korszerű, magas színvonalú oktatás, az informatika mind szélesebb körű elterjesztése .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az IHM honlapja szerint tárca a lakosság Internet-hozzáférési arányát az unió átlagszintjére kívánja emelni
és ehhez valamennyi magyar településen Internet-hozzáférési lehetőséget teremteni .
Kérem, szíveskedjen tájékoztatást adni arról, hogy Nyárári lakosságának meddig kell még várnia a
pályázatban ígért e-pont megteremtésére .

írásbeli kérdés

Tisztelettel :

Dr . Kovács Zoltán
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség


	page 1

